
ASSEMBLEA MENSUAL XES SA  13/12/2022

Assistents: Rocío ( BitLab ), Silvano ( La Fàbric@ ), Aina ( Espai Ambiental ), Rosa
(Menjador Ca La Rosa ) , Anita i Mar ( Base Ò ),Víctor ( BitLab ) , Xavi Palos , Maite (
secretaria )

Ordre del dia:

1-Proposta de convertir-nos en associació de segon grau ( darrera assemblea )

2-Proposta de que hi hagi una aportació per part de pes sòcies de la Xes Sant Andreu (
darrera assemblea )

3-Retorn preparació Taula d’ESS de Districte ( proposta formal per part de la Xes Sant

Andreu)

4-Retorn Xes Bcn.

5-Retorn FABRAMAJOR ( Gimcana i Activitat ).

6-Romanent Impulsem Xes Bcn.

7-Punt 15 de les 15 mesures.

8-Enfortim ‘22.

1- -Proposta de convertir-nos en associació de segon grau ( darrera assemblea )

Ens plantegem perquè ho volem i en què ens amplia possibilitats o ens limita. Si veiem que
la part burocràtica “no ens arriba”, ens quedem com estem. A nivell funcional no canvia
gaire.

Parlem de la possibilitat de fer un règim intern sense passar a segon grau.

Rosa proposa fer la consulta jurídica a Col·lectiu Ronda.

Surten dubtes sobre quins avntatges o dificultats podriem tenir i a quines convocatòries ens
podriem presentar.

Xavi Palos comenta que fer unrègim intern es mes facil que fer uns estatuts.

Concluem en què ens falta informació, així que ens repartim la feina per obtenir-la.

Aina parla amb Carmen Lamazares sobre temes de subvencions.
Maite pregunta a Torre Jussana sobre avantatges i inconvenients.



2 -Proposta de que hi hagi una aportació per part de pes sòcies de la Xes Sant Andreu (
darrera assemblea )

En assemblees anteriors s’ha parlat aquest tema i s’ha decidit que no ja que les sòcies ja
paguen a la XES Cat. Després retorna un 30/40%, com a fons d’equilibri territorial, sempre
que es faci un pla de treball. L’objectiu és que tothom pugui fer aquesta aportació a la XES
però s'entén que no tothom s’ho pot permetre.

Estem d’acord en que necessitem més recursos. El debat hauria de ser com
obtenir-ne més, perquè demanar quota no és una opció.

Recordem que hi ha una factura pendent.Acordem parlar amb en Quim, meseducació  deu
700 e. Era una factura de 1000€.Coòpolis- Ciutat Invisible per pla de treball.

Xavi diu: que necessitem per 2023? Fer números amb diferents escenaris.
L’objectiu principal és mantenir la secretaria tècnica, hem de fer pressupost.
Algunes entitats si estan disposades a pagar la quota, BitLab, Núria d’Andròmines, Quim,
Mireia de la Inversa proposa adaptar-ho al la tipologia de cada entitat.
Pensem que poster en Quim pot fer una explicació/balanç desde tresoreria per l’any
que ve.
Previsió de despeses, ingressos, etc.

Aina farà contacte amb Coòpolis, aportacions i ingressos. Partides d’ajuts territorials. Pot ser
que estan repartits en cercles més de línies estratègiques: feminisme, ecologia etc…

3-Retorn Taula Districte-Proposta formal per taula d’ESS de Districte.
Reforçar la feina que es fa desde la secretaria tècnica.
David Cadenas (conseller d'educació i ESS )  i Mercè Pérez (técnica solidaritat).

S’exposa que, últimament, només hi participen persones de la Xes SA, amb algunes
excepcions.
La taula no té un pressupost atorgat, no hi ha diners per fer activitats / generar continguts.
Es vol proposar que desde la Xes SA es “porti” la taula a través de la secretaria tècnica.
La taula que ells proposen no ens serveix a la XES. Pactem un conveni on fem mapatge o
llibre, etc ja que nosaltres fem ESS al territori.
Ens demanen un pla de treball però han tornat a recalcar que no tenen pressupost, entenem
que si ens demanen aquesta feina és per reconsiderar-ho.
Proposem fer :  el mapa fira, secretaria tècnica. interlocució per mercats de pagès
amb districte, 8 de març, també estaria bé el 25 de novembre.
Aina proposa la consolidació i captació de sòcies, ampliació de la nostra base social.
Silvano proposa una programació d’activitats.

08030 08023 es filtra info de cooperatives.



Decidim presentar un pla de treball amb pressupost, que no vagi en detriment del
contracte per la fira o d’altres, sino complementari a les aportacions que ja rebem.

Maite ha preparat un document per tenir uns indicadors clars de l’abast i la repercussió de la
Xes Sant Andreu al territori.

4-Retorn Fabramajor ( gimcana i activitat )

Ens hem de replantejar les activitats.Pensar bé què programar i quan ho fem, repensar les
col.laboracions
Som conscients de que és un mal endèmic i a totes les entitats ens està costant arribar al
públic, potser per la gran oferta d’activitats, els continguts, etc.

Ens plantegem possibles col.laboracions: Víctor diu que al CC Baró de Viver es poden fer
moltes coses de caire cultural ( concerts, etc ), també Bon Viver de les Arts, en Toni Cano
en l'àmbit de la ràdio comunitària. També pensem en fer una dinamització de les activitats
de Futurs im-possibles a instituts.

Rosa diu que hem de tenir un target especific.

Ens centrem en 4 línies:

Format, data, públic objectiu , aliances.

Proposem crear una nova comissió de programació, per encarar les activitats.Després
s’activen les pròpies de cada activitat específica. Es fixa el dimecres 21 de desembre a les
9:00 online per fer una primera trobada.

5-Romanent Impulsem Xes Bcn
750 euros.
A l’octubre a arrel d’una reunió de Xes Bcn se’ns va proposar una partida/ romanent de Xes
Bcn de l’Imulsem ‘21 amb deadline 30 novembre.
No se’ns va informar fins al 29 de novembre de l'aprovació d’aquesta i la quantitat atorgada.

Mirem pressupost de despeses d’aquest any, ordinador, despeses Facto, telèfon
secretaria,  etc…i veiem si podem ho cobrir amb aquesta aportació.

6-Retorn Xes Bcn.
S’exposa grans trets els temes parlats.
Es va fer una valoracio de la jornada del pla de treball: de la jornada festiva del dia 17 de
novembre i de la de reflexió interna del 21 de novembre.
Necessitats de la xarxa:
-temps dedicat a xxll
-Es fa proposta de remunerar la representant de la Xes Bcn:



S’exposa que es destinen 600 de la XES Catalunya , es valora rebrela a la xxl ( proposta )
remunerant la representant de la xarxa barcelona, sino hi ha possibilitat de dissoldre-la.
No es valora positivament en general, es qüestiona el missatge que es dóna cap a fora.

7-Punt 15 de 15 mesures - Transformació feminista de l’economia.
Valorem com afrontar aquest punt, Base Ò s’ofereixen a aportar documentació que ens pot
servir per complementar-lo, treballant plegades.

Fixem el dijous dia 29 de desembre a les 10:00 a Can Xes per la propera trobada de la
comissió 15 mesures.

8- Enfortim ‘22

Rosa exposa que no ha pogut assistir a les dues reunions passades i que li agradaria
col.laborar en el projecte.

S’explica que tota la informació ha estat traspassada per un fil de mails existent i es
convoca a tothom per una propera trobada mitjançant un doodle que prepararà la secretaria
tècnica.


